
 

 
Förbundsstyrelsen återrapport uppdrag från förbundsmöte 2018 

Översyn av SDF-indelning 
 

 
Till förbundsmötet 2018 lade förbundsstyrelsen förslag om att göra en översyn av 
distriktsindelningen. Upprinnelsen till förslaget var att några SDF under ett antal år haft stora 
utmaningar att tillsätta styrelser och därmed bedriva verksamhet i enlighet med stadgarna. 
 
Förbundsmötet 2018 beslutade att uppdra åt förbundsstyrelsen att tillsammans med SDF: en 
göra en översyn av SDF-indelningen och inkomma med ett förslag till förbundsmötet 2020. 
 
Två styrelseledamöter hade tillsammans med tjänsteman på kansliet 2018 möte med de SDF 
som främst flaggat för utmaningar med att tillsätta styrelser. Vid den tiden hade dock 
situationen förbättrats och stabiliserats för berörda SDF och mötet utmynnade i att de SDF:en 
inte längre såg omedelbart behov av förändring. 
 
Förbundsstyrelsen skickade under verksamhetsåret 2018-2019 ut en enkät till samtliga SDF i 
syfte att kartlägga synen på indelningen, situation med tillsättande av styrelser och behovet 
av/förslag på förändring. Denna enkät inbringade två svar. De två svar som inkom indikerade 
inte behov/intresse av förändring. 
 
Under verksamhetsåret 2019-2020 har det framkommit andra mer angelägna frågor att 
hantera, vilket i kombination med det låga svarsunderlaget från SDF, medfört att 
förbundsstyrelsen inte prioriterat resurser till översyn SDF-indelning. 
 
Då det i dag snarare finns behov av stabilitet än förändring i organisationen avser inte 
förbundsstyrelsen just nu arbeta vidare med frågan om SDF-indelning. 
 
Förbundsstyrelsen rapporterar på detta sätt 2018 års förbundsmötes uppdrag till översyn av 
distriktsindelning, 
 
SVENSKA KONSTÅKNINGSFÖRBUNDET 
Styrelsen 
 
 

 


